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Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

„Hogyan és mikorfog megtörténni az akaratukon kívül a GMO - botrányba sodródott
gazdák kártalanítása?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándor
Miniszter Urho z

Tisztelt Miniszter Úr!

A választókerületemben, az önhibáján kívül, a felelőtlen és lelkiismeretlen vet őmag-
forgalmazók áldozataként számos gazdálkodó sodródott bele a GMO botrányba . Ezek a
gazdálkodók becsületesen és nagy erőfeszítések árán azért végezték az olykor nagyon i s
küzdelmes munkájukat, hogy mindig elegend ő és biztonságos élelmiszer kerüljön a
nemzetgazdaság asztalára. A termelési költségek folyamatos emelkedése eddig is súlyo s
terheket rótt a gazdálkodókra, de a mostani GMO visszaélések végképp ellehetetlenítik a
gazdálkodókat. A kitárcsázott növények helyére hamarosan az őszi kalászosokat kellene
vetni . Ehhez üzemanyagra, biztonságos vetőmagra, műtrágyákra és növényvédő-szerekre les z
szükség. Mindehhez pénz és sok pénz kell, mégpedig azonnal . Ellenkező esetben vetetlenül
maradnak a szántóföldek és meg fog sz űnni a gazdálkodás, lehet, hogy végleg . Tisztel t
Miniszter Úr! A lelkiismeretlen vetőmag-forgalmazók áldozatául esett gazdálkodóknak most
és azonnal és haladéktalanul szükségük van a GMO — szennyezés következtében keletkezett
káraik teljes kártalanítására . Kérdezem tehát:

Hogyan és mikor fog megtörténni az akaratukon kívül a GMO - botrányba sodródott
gazdák kártalanítása?
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